

Date: 20 Muharram 1448  
5 July 2026

التاريخ: 20 محرم 1448 هـ  
5 يوليو 2026 م

**Disclosure: Rights Issue**

Further to the disclosure made on 30 April 2026 regarding the resolution of the board of directors of Sohar International Bank SAOG (the “**Bank**”) to increase the capital of the Bank by way of a rights issue, the Bank is pleased to announce that it has obtained the approval of the Financial Services Authority (the “**FSA**”) on the prospectus relating to a rights issue of 1,058,759,403 shares (the “**Offer Shares**”) at a price of 141 Baisa per share (share price of Baisa 139 plus issue expenses of Baisa 2 per share) (the “**Rights Issue**”). The Bank has also obtained the approval of the Central Bank of Oman (the “**CBO**”) to proceed with the Rights Issue. The prospectus for the Rights Issue will be available on the websites of the Bank and the Muscat Stock Exchange SAOC (“**MSX**”).

Subscription for the Rights Issue will be open to shareholders of the Bank whose names appear in the Bank’s shareholder register maintained with Muscat Clearing and Depository SAOC as at the Record Date (as set out below). Persons who acquire rights on MSX during the rights trading period will also be entitled to subscribe for the Offer Shares during the subscription period (as set out below).

The ‘rights’ representing ownership rights of shareholders of the Bank to subscribe to the Rights Issue may be traded on the MSX during the rights trading period (as set out below). A shareholder has the option to either subscribe to the Rights Issue or sell their rights entitlement in part or in full on the MSX. The eligibility to subscribe for the Offer Shares shall lapse if a shareholder neither subscribes to the Rights Issue nor sells their ‘rights’ (whether partially or fully) on the MSX during the rights trading period.

**إفصاح: إصدار حق الأفضلية**

إلحاقاً بالإفصاح الصادر بتاريخ 30 أبريل 2026م بشأن قرار مجلس إدارة بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع. (“البنك”) بزيادة رأسمال البنك عن طريق إصدار حق الأفضلية، يسر البنك أن يعلن أنه قد حصل على موافقة هيئة الخدمات المالية (“الهيئة”) على نشرة الإصدار المتعلقة بإصدار حق الأفضلية لعدد 1,058,759,403 سهماً (“أسهم الطرح”) بقيمة 141 لكل سهم (قيمة السهم 139 بيسة مضافاً إليها مصاريف الإصدار البالغة 2 بيسة للسهم الواحد) (“إصدار حق الأفضلية”). كما حصل البنك على موافقة البنك المركزي العماني (“البنك المركزي”) للمضي قدماً في إصدار حق الأفضلية. وستكون نشرة الإصدار الخاصة بإصدار حق الأفضلية متاحة على المواقع الإلكترونية للبنك وشركة بورصة مسقط ش.م.ع.م. (“بورصة مسقط”).

سيكون الاكتتاب في إصدار حق الأفضلية متاحاً لمساهمي البنك الذين تظهر أسمائهم في سجل مساهمي البنك لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م. في تاريخ اكتساب الحق (كما هو موضح أدناه). ويحق للأشخاص الذين يقومون بشراء الحقوق في بورصة مسقط خلال فترة تداول الحقوق الاكتتاب في أسهم الطرح خلال فترة الاكتتاب (كما هو موضح أدناه).

يجوز تداول “الحقوق” التي تمثل حق ملكية المساهمين في البنك بالاكتتاب في إصدار حق الأفضلية عن طريق بورصة مسقط خلال فترة تداول الحقوق (كما هو موضح أدناه). ويكون للمساهم الخيار إما في الاكتتاب في الأسهم المطروحة أو بيع بعض حق الأفضلية أو كله عن طريق بورصة مسقط. كما تسقط أهلية الاكتتاب في أسهم الطرح في حالة عدم ممارسة المساهم لحقه في الاكتتاب في إصدار حق الأفضلية أو بيع “حقوقه” (كلية أو جزئياً) في بورصة مسقط خلال فترة تداول الحقوق.





A shareholder may also apply to subscribe for additional shares in excess of their entitlement in the Offer Shares, with any such allocation being subject to the discretion of the Bank and the issue managers.

The issue managers appointed for the Rights Issue are Sohar International Bank SAOG and Oman Investment Bank SAOC. The collecting bank appointed for the Rights Issue is Sohar International Bank SAOG.

كما يجوز للمساهم التقدم بطلب للاكتتاب في أسهم إضافية تتجاوز استحقاقاته في أسهم الطرح، على أن يخضع أي تخصيص من هذا القبيل لتقدير البنك ومديري الإصدار.

تم تعيين بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع وبنك الاستثمار العُماني ش.م.ع.م كمديري إصدار لطرح حق الأفضلية. كما تم تعيين بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع كبنك التحصيل لإصدار حق الأفضلية.

We set out below an indicative timeline for the Rights Issue:

فيما يلي الجدول الزمني المقترح لإصدار حق الأفضلية:

|                                     |              |                                 |                 |
|-------------------------------------|--------------|---------------------------------|-----------------|
| CBO approval                        | 7 June 2026  | موافقة البنك المركزي العماني    | 7 يونيو 2026 م  |
| FSA approval of prospectus          | 2 July 2026  | موافقة الهيئة على نشرة الإصدار  | 2 يوليو 2026 م  |
| Date of publication of announcement | 5 July 2026  | تاريخ نشر الإعلان               | 5 يوليو 2026 م  |
| Record date                         | 12 July 2026 | تاريخ اكتساب الحق               | 12 يوليو 2026 م |
| Date of notice to shareholders      | 15 July 2026 | تاريخ إرسال إشعار إلى المساهمين | 15 يوليو 2026 م |
| Rights trading opening date         | 21 July 2026 | تاريخ بدء تداول الحقوق          | 21 يوليو 2026 م |
| Rights trading closing date         | 22 July 2026 | تاريخ إغلاق تداول الحقوق        | 22 يوليو 2026 م |
| Subscription opening date           | 21 July 2026 | تاريخ بدء الاكتتاب              | 21 يوليو 2026 م |
| Subscription closing date           | 26 July 2026 | تاريخ إغلاق الاكتتاب            | 26 يوليو 2026 م |
| FSA approval of allotment           | 28 July 2026 | موافقة الهيئة على التخصيص       | 28 يوليو 2026 م |
| Refund of excess amounts            | 29 July 2026 | رد المبالغ الفائضة              | 29 يوليو 2026 م |
| Listing of Offer Shares on MSX      | 30 July 2026 | إدراج أسهم الطرح في بورصة مسقط  | 30 يوليو 2026 م |

*\*The timetable is indicative only and may change subject to regulatory approvals and market conditions.*

Yours Sincerely,

**Abdulwahid Mohamed Al Murshidi**  
Chief Executive Officer



*\*الجدول الزمني استرشادي فحسب، وقد يخضع للتغيير وفقاً للموافقات التنظيمية وظروف السوق.*

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

**عبد الواحد محمد المرشدي**  
الرئيس التنفيذي